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A következő interjú során Komlósi
Kálmánné Tanárnőt kérdezhettem 
meg arról, hogyan vált 
intézményünk oktatójává, s egyben 
lelkiismeretes szülésznővé. 

Megindító sorai kétségtelenül 
példaértékű hatást gyakorolnak 
minden jelenlegi, nyugalmazott és 
jövendőbeli egyészségügyi 
dolgozóra.  



Tisztelt Tanárnő! Mesélne nekünk 
arról kérem, hogy miért szeretetett 
volna szülésznővé válni? Mikor és 

hogyan határozta el, hogy ez lesz a 
hivatás, melyben kiteljesedhet? 

Ez a véletlen műve. Én gyógyszerésznek 
készültem, de akkor egy sajnálatos 

családi esemény miatt nem mentem el az 
egyetemre, így jelentkeztem a 

szombathelyi szülészetre. 

Akkor még nem igazán tudtam mire 
vállalkozom.

Döntésem jónak bizonyult, mert az évek 
során megtapasztalhattam, hogy ez egy 
nehéz, és sok felelősséggel járó, nagyon 

szép hivatás.



Milyen iskolákat kellett elvégeznie a 
célegyenesig? Hogyan teltek diákévei? 

Nekünk az érettségi után 10 hónapos képzés 
keretében volt lehetőségünk szülésznővé válni, 
munka mellett. 13 évvel ennek a képzésnek letelte 
után indult a felsőfokú szülésznő képzés 
Szombathelyen, ott volt lehetőség további fejlődésre, 
majd pedig 2009-ben diplomázhattunk le BSc
szülésznőként levelező tagozaton a PTE 
Egészségtudományi Karán, munka és család mellett.

A diákévek gyorsan, sok energiaráfordítással és 
minden szempontból hasznosan teltek. Újra 
megtenném.

A főiskolai évek alatt nagyon sok értékes emberrel 
ismerkedtem meg, akik ugyanolyan lelkesedéssel 
vetették magukat bele a felsőfokú tanulmányokba. Az 
eltelt évek során bebizonyosodott, hogy az újabb és 
újabb ismeretek még jobban hozzájárultak, hogy a 
hivatásunk az életünkké váljon.



Melyik a legkedvesebb emléke vagy 
élménye mely az iskolához és tanári 
hivatáshoz kötődik? 

Emlékeim erről az időszakról csak jók 
maradtak, annak ellenére, hogy sok 
lemondással járt, hiszen, mint már 
említettem család, munka mellett 
teljesítettük a követelményeket.

A sok tanulás mind hasznos volt, 
előadóinkra mindig tisztelettel és szívesen 
gondolok. Jó volt mindannyiukat
hallgatni, és persze vizsgázni. 
Hallgatóinknak próbálom átadni mindazt 
a sok jót és tudást, amit mi kaphattunk 
tőlük, s ha csak egy kis szeletét is sikerül, 
már büszke vagyok.

Amikor 7 és fél éve először kiálltam a 
hallgatók elé, bizony megfordult a 
fejemben, hogy ugyan jó helyen járok? 
Úgy gondolom, hogy az azóta eltelt idő 
választ adott az akkori kételyeimre. Igen 
jó irányt választottam, hiszen számos 
fiatal, lelkes és szorgalmas szülésznő 
került ki a „kezeim közül”, akik tisztelik, 
szeretik a hivatásukat és becsülettel 
végzik munkájukat.



Mi az, amire munkája terén a legbüszkébb? 

A sok kisbabára, akik születésénél jelen lehettem, akik
talán már maguk is anyukák, a nőgyógyászati
betegeinkre, akik sikeresen meggyógyultak,
munkatársaimra, akikkel együtt fejlődtem és váltam jó
emberré, és nem utolsó sorban hallgatóimra, akik
tovább viszik ezt a gyönyörű hivatást, aminek
elsajátításában én is részt vehettem. Na és persze
családomra, hiszen nélkülük semmi nem sikerülhetett
volna.



Végül pedig szeretném 
megkérdezni, hogy a jövőre 
vonatkozóan mik a céljai és 

tervei szakmájával 
kapcsolatosan? 

Mindkét hivatásomban a 
maximumra, becsületességre 

törekszem, ami bizony nagyon 
nehéz, de ezen továbbra sem 

kívánok változtatni.



Köszönjük szépen Komlósi Kálmánné
Tanárnőnek, hogy az interjú során válaszolt
kérdéseimre, ezzel megosztva velünk történetét,
s érzéseit hivatásával kapcsolatban.
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